
 VERSLAG - concept 
Algemene Ledenvergadering Uitvaartvereniging ‘Memento Mori’.  
 
Nummer: 2024 
Datum: woensdag 17 april 2024. Plaats: ‘De Bining’, Surhuisterveen om 20.00 uur 

   Actie of 
besluit 

23 01  Opening 
Voorzitter Hager opent de vergadering om 20.00 uur met een woord van welkom.  
Er is bericht van verhindering ontvangen van de heer J.G. Pijfers en E. Wiersema. 
 

 

23 02  Mededelingen 
• De voorzitter benoemt, dat we als vereniging redelijk op koers liggen. Het vele 

werk rondom de rechthebbende administratie is nu afgerond. 
De continuïteit van de uitvaartverenigingen in het algemeen is wel zorgelijk, er 
zijn steeds meer commerciële partijen die zich actief op de markt begeven. 
Als bestuur houden we wel een vinger aan de pols en hebben via het cluster-
overleg in de regio ook steun op dit gebied. 
Door privéomstandigheden is Eppo Wiersema, vroegtijdig gestopt als 
penningmeester. Hierdoor was het voor het bestuur in het afgelopen jaar wel 
even schakelen. Verder had Jelle Dam begin vorig jaar aangegeven, dat hij 
wilde stoppen per 31-12-2023. Gelukkig is voor beide functies een invulling 
gevonden, hier komen we later op terug.  
Tenslotte nog aandacht voor de succesvolle Open Dag die in 2023 werd 
georganiseerd en de lichtjesavond deze wordt ook steeds meer gewaardeerd.  
  

 
 

23 03  Notulen ledenvergadering 19 april 2023 
Tekstueel: Geen opmerkingen. 
Naar aanleiding van: niets, bij deze zijn de notulen vastgesteld en goedgekeurd.  
Met dank aan de notuliste. 
 

 
 
 
 

23 04  Jaarverslag 2023 
Tekstueel: geen opmerkingen 
Naar aanleiding van: Het jaarverslag wordt zonder verdere opmerkingen vastgesteld. 
Met dank aan de secretaris. 
 
• Namen overledenen 2023 
De namen van de overleden leden worden door secretaris mevrouw Postmus 
voorgelezen. Er zijn 37 leden overleden (22 mannen en 15 vrouwen). De gemiddelde 
leeftijd van overlijden was in 2023: 80,4 jaar. 
 
De aanwas van jonge leden blijft een zorg voor het bestuur. Het ledenaantal gaat wel 
langzaamaan achteruit. 
 

 

23 05  Vaststellen jaarrekening 2023 
De jaarrekening wordt in verband met de afwezigheid van een penningmeester in het 
afgelopen jaar toegelicht door de administrateur Jelle Dam. Een woord van dank aan 
Jelle Dam die deze extra taak in het afgelopen jaar op zich heeft genomen. 
De cijfers konden via een link aangevraagd worden bij het secretariaat. 
 
In het afgelopen jaar hebben geen grote investeringen plaatsgevonden en er is 
regulier afgeschreven. Het vermogen is toegenomen met € 44.666. 
De actuariële voorziening is ook dit jaar niet aangepast, dit bleek niet noodzakelijk. 
Het steenfonds is niet meer actief, maar er zit wel een verplichting in op basis van de 
in het verleden gemaakte afspraken. 
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De heer Ytsma; het steenfonds vervalt niet bij het verlopen van de grafrechten. Als er 
geen rechthebbende meer is, dan zijn er geen nabestaanden meer die de steen in 
onderhoud hebben. Mogelijk kan het geld van het steenfonds aangewend worden voor 
het onderhoud van deze betreffende graven. 
De voorzitter geeft aan, dat deze graven formeel in eigendom zijn overgegaan op de 
vereniging. Binnenkort wordt actie ondernomen om graven met een historische waarde 
te inventariseren zodat deze behouden blijven. Deze graven worden dan ook, indien 
nodig, door de vereniging onderhouden. 
 
Bij het exploitatieoverzicht van de vereniging is een negatief resultaat te zien.  
De forse investering in de aula en de daarmee gepaard gaande afschrijving zijn 
aanzienlijk. De opbrengsten van de aula zijn dit jaar aanzienlijk lager dan begroot.  
Het saldo van ledenopbrengsten is € 58.325 
Op de vraag van de heer Dijkstra over de correctheid van het genoemde bedrag bij 
de ledenkorting, kan mevrouw Postmus melden dat dit klopt, er is een halve 
ledenkorting uitgekeerd voor het stil geboren kindje. 
Ter verduidelijking op de vraag van Sietse Dalstra de mededeling, dat de afschrijving 
op de aula door het bestuur is aangepast, dit is de verklaring voor het verschil t.o.v. 
de begroting. 
 
Het exploitatieoverzicht van de begraafplaats laat een positief saldo zien, dit is hoger 
dan begroot. De ontwikkeling van de begraafplaats is zeer positief te noemen. Het is 
echter lastig om de cijfers hierop te begroten omdat nooit ingeschat kan worden 
hoeveel grafrechten er afgenomen worden. 
De afkoop van grafrechten is bedoeld voor het onderhoud van de begraafplaats, dit 
bedrag betreft niet het onderhoud van het graf. Deze post is niet identiek aan het 
steenfonds. 
 

23 06  Verslag kascommissie 
De kascommissie bestaat dit jaar uit de dames Line Atsma en Ietsje de Boer. 
 
Het woord is aan mevrouw Atsma die een toelichting geeft op de controle van de 
cijfers. De administratie ziet er heel professioneel uit. De vereniging hoeft zich hier 
geen zorgen over te maken. De kascommissie stelt aan de vergadering voor, het 
bestuur en in het bijzonder de administrateur Jelle Dam decharge te verlenen voor 
het gevoerde financiële beleid in 2023. Dit voorstel wordt unaniem door de 
vergadering aangenomen. De kascommissie wil namens de aanwezig leden ook een 
bijzonder woord van dank en complimenten uitspreken voor de inzet in de afgelopen 
jaren van Jelle Dam. Hiermee is de financiële verslaglegging vastgesteld. 
 

 

23 07  Benoeming nieuw kascommissielid 
Line Atsma neemt afscheid van de kascommissie, dank voor haar inzet. Als opvolger 
wordt de heer Bauke Hiemstra benoemd als nieuw kascommissielid. 
 

 

23 08  Vaststellen, contributie 2024 en verhoging factuurbedrag 
Het woord is wederom aan Jelle Dam.  
Er is voor 2025 bij de vereniging een klein positief resultaat begroot, ook hier zit weer 
een negatief deel van de aula in. Daardoor lukt het nog niet om helemaal op 0 te 
begroten. In 2025 zal de actuariële reserve opnieuw vastgesteld moeten worden. 
De contributie wordt niet aangepast en blijft € 22,-,  
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De leden gaan hiermee akkoord. De begroting voor de vereniging voor het jaar 2025 
alsmede bovengenoemd contributietarief zijn hierbij vastgesteld. 
 
Hierna wordt de begroting van de begraafplaats besproken. De verwachting is dat 
deze in 2025 net als voorgaande jaren weer positief zal uitkomen. 
De leden gaan hiermee akkoord. De begroting voor de begraafplaats voor 2025 is 
hierbij vastgesteld.  
 
Voorstel verhoging factuurbedrag met € 2,50 bij geen automatische incasso van 
onderhoudskosten. De vergadering is akkoord met dit voorstel.  
 
Dank voor deze toelichting en de voorzitter spreekt zijn woord van dank uit aan Jelle 
Dam voor de inzet in de afgelopen 18 jaar. Met name in de laatste jaren is het best 
hectisch geweest. Jelle is altijd meegegaan in deze ontwikkelingen. Heel veel dank 
namens het bestuur en de aanwezige leden. Hierna neemt Jelle nog kort het woord 
en geeft een toelichting op zijn historie bij de vereniging. Dank aan het bestuur en de 
leden voor het in hem gestelde vertrouwen in deze periode. 
 
De nieuwe administrateur Oene Bakker stelt zichzelf kort voor en gaat zijn best doen 
om het werk van Jelle Dam op de correcte manier te vervolgen. 
 

23 09  Bestuursverkiezing 
Aftredend en niet herkiesbaar; de heer E. (Eppo) Wiersema. 
- voorstel nieuw bestuurslid te benoemen in de functie van penningmeester,  
De heer S. (Sierk) Pitstra.  
De heer Pitstra stelt zich kort voor. Er zijn geen tegenkandidaten. 
De vergadering gaat unaniem akkoord met dit voorstel.  
 
Aftredend en niet herkiesbaar; mevrouw T. (Thea) de Bruin. 
Op dit moment zijn er geen kandidaten voor de functie van algemeen bestuurslid, 
daarmee is er een vacature in het bestuur. 
Op deze plek een woord van dank voor de inzet van mevrouw de Bruin in de 
afgelopen jaren. Later dit jaar zal op gepaste wijze door het bestuur nog afscheid van 
mevrouw De Bruin genomen worden. 
 
Aftredend en herkiesbaar; de heer R. (Roel) Veenstra.  
De vergadering gaat unaniem akkoord met dit voorstel. 
 

 

23 10  Verslaglegging activiteiten 
De voorzitter maakt melding van de volgende activiteiten 

• Aula 
Hoewel in het afgelopen jaar minder gebruikt, voorziet de aula wel in een 
behoefte. Het blijft een mooie voorziening in het centrum van het dorp. 

• Begraafplaats en nog uit te voeren plannen 
Het woord is aan de beheerder André Koopmans, die samen met de 
beheerscommissie in het afgelopen jaar de volgende zaken heeft uitgewerkt.  
De gedenkboom is geplaatst, de eerste blaadjes hangen bijna in de boom. 
De tijdelijke container voor afvoer van grond is vervangen door een 
permanente voorziening. De beukenhaag is opnieuw aangeplant en er is een 
grindpad om de gedenkboom en bij de kindergrafjes aangelegd. 
Het bloemenframe, dat wordt verhuurd voor een ‘vers’ graf, blijkt een gewilde 
voorziening. 
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Het onderhoud van de urnenmuur wordt uitgevoerd. De paden worden 
opnieuw voorzien van grind en er wordt een knekelkelder gerealiseerd.  

• Formele afronding rechthebbende administratie 
De procedure is volledig doorlopen en heeft zelfs langer geduurd dan 
juridisch voorgeschreven. Met deze constatering stelt het bestuur vast, dat de 
wettelijke procedures zijn afgehandeld en dat er formeel een einde is 
gekomen aan het proces. Iedereen die niet binnen de wettelijk gestelde 
termijn heeft gereageerd kan geen aanspraak meer maken op veronderstelde 
rechten van graven. Het bestuur behoudt zich het recht voor om in bepaalde 
gevallen een coulance regeling toe te passen 
 

23 11  Rondvraag 
Jan de Vries; er zijn veel vogels, reigers en ooievaars, is hier beleid op? 
De voorzitter geeft aan, dat hier geen sturing op is, we weten niet hoe dit moet.  
De gemeente heeft hier ook geen oplossing voor, de bomen mogen niet verwijderd 
worden. Het enige wat we kunnen doen is e.e.a. goed in de gaten houden en de 
betreffende plek op de begraafplaats netjes schoon houden. 
De heer Ytsma; wanneer wordt de nieuwe toegang opengesteld? 
Deze wordt niet opengesteld voor publiek, dit is een toegang uitsluitend voor facilitaire 
diensten. 
 

 

23 12  Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.26 uur.  
 
Hierna is het woord aan de heer Sander van der Meer van Digital Life Legacy die iets 
gaat vertellen over digitale nalatenschap. 
 

 

 
 


